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Betreft: Zienswijze ontwerpbesluit weigering omeevingsvergunning zonneweide Fînsterwolde 

Geacht college,

Onlangs heb ik met verbazing kennis genomen van het voorgenomen besluit om een 
omgevingsvergunning voor realisatie van een zonneweide aan de rand van Fînsterwolde te weigeren. 
Door middel van deze brief wil ik dan ook van de mogelijkheid gebruik maken om een zienswijze in te 
dienen met betrekking tot uw voornemen met kenmerk 17.0026619 (aanvraagnummer 
omgevingsvergunning: V2017.0970).

Zienswijze
Hierna leest u puntsgewijs mijn zienswijze/mijn mening ten aanzien van het voorgenomen besluit:

1. Het project is passend binnen de gemeentelijke duurzaamheidsdoelstellineen - Notitie
actualisatie klimaatbeleid gemeente Oldambt (2017-2020)

Begin 2017 heeft Oldambt het gemeentelijk klimaatbeleid geactualiseerd. Oldambt wil een duurzame 
gemeente zijn en actief bijdragen aan een gezondere en schonere leefomgeving. Het streven is om 
de C02-uitstoot met 209ž te verminderen in 2020 en daarbij 20% van het energieverbruik binnen de 
gemeente duurzaam op te wekken.
Oldambt kiest ervoor om geen windturbines toe te staan, maar heeft aangegeven het gebruik van 
biomassa en zonne-energie door inwoners en bedrijven actief te willen stimuleren. Zonnepanelen 
moeten daarbij op een zorgvuldige wijze met respect voor het Oldambtster landschap en de 
Oldambtster bebouwingskarakteristieken geplaatst kunnen worden. Participatiemogelijkheden voor 
de inwoners van Oldambt worden belangrijk geacht.

Realisatie van de zonneweide bij Fînsterwolde levert een noodzakelijke en aanzienlijke bijdrage aan 
het bereiken van de gemeentelijke duurzaamheidsdoelstellingen. Het ontwerp van de zonneweide 
en de inpassing ervan is tot stand gekomen met behulp van de inbreng van deskundigen op het 
gebied van architectuur, landschap en stedenbouw. Er is rekening gehouden met de opmerkingen en 
wensen van omwonenden. De ontwikkelaar biedt ruime mogelijkheden om (financieel) te 
participeren in het project. Gelet hierop ben ik dan ook van mening dat het niet wenselijk en niet 
gepast is om de vergunning te weigeren, terwijl sprake is van een initiatief dat voldoet aan alle door 
de raad geformuleerde uitgangspunten.

2. Het project is niet in strijd met een Roede ruimtelijke ordening
Ten behoeve van de aanvraag omgevingsvergunning is een ruimtelijke onderbouwing opgesteld. In 
deze onderbouwing wordt ingegaan op de relevante beleidskaders op nationaal, provinciaal en 
gemeentelijk niveau. Realisatie van de zonneweide is passend binnen deze beleidskaders. Ook wordt 
ingegaan op de verschillende omgevingsaspecten en is waar nodig met onderzoeken aannemelijk 
gemaakt dat deze aspecten niet in de weg staan aan vergunningverlening. Tenslotte is 
beargumenteerd dat het project zowel maatschappelijk als economisch uitvoerbaar moet worden 
geacht.





In het ontwerpbesluit tot weigering van de omgevingsvergunning wordt ter motivering verwezen 
naar het bij het besluit behorende amendement, op basis waarvan de gemeenteraad heeft besloten 
om geen zogenaamde 'verklaring van geen bedenkingen' af te geven. In dit amendement zijn een 
aantal ruimtelijke gronden opgenomen die ten grondslag worden gelegd aan het besluit om geen 
planologische medewerking te verlenen. Wat dit betreft het volgende:
De nota bene door de gemeente zelf ingeschakelde advocaat heeft reeds aangegeven dat de door de 
raad aangevoerde ruimtelijke gronden onvoldoende draagkracht hebben om de gevraagde 
omgevingsvergunning te weigeren. Deze conclusie van uw advocaat onderschrijf ik. De brief van uw 
advocaat d.d. 29 januari 2018 (kenmerk: bw Į bv Į 2018.10931 Į 18-00005189) kan als hier herhaald 
en ingelast worden beschouwd, waarmee de ínhoud ervan onderdeel uitmaakt van mijn zienswijze.

Daarnaast kan ik mij niet aan de indruk onttrekken dat de door de raad geformuleerde ruimtelijke 
gronden 'gezochte argumenten' betreffen. Wanneer ik de raads(commissie)vergaderingen terugkijk 
waarin de zonneweide is behandeld, wordt telkens uitsluitend door de leden gesproken over de 
vraag in hoeverre sprake is van voldoende draagvlak onder de inwoners van Finsterwolde. De 
ruimtelijke gronden die in het amendement zijn verwoord, zijn geen onderwerp van discussie 
geweest. De ruimtelijke gronden duiken pas op, op het moment dat het college de raad vraagt om 
een standpunt in te nemen en nadat de raad er door het college op gewezen is dat het aspect 
'draagvlak' geen beoordelingskader vormt op grond waarvan een vergunning geweigerd zou kunnen 
worden.

3. Er is sprake van acceptatie van het project onder de inwoners van Finsterwolde 
De energietransitie is onvermijdelijk en heeft gevolgen die merkbaar zijn voor iedereen. Deels gaat 
het hierbij om gevolgen voor de fysieke leefomgeving. De leefomgeving verandert als gevolg van de 
noodzaak om meer hernieuwbare energie op te wekken. Deze verandering zal door de samenleving 
geaccepteerd moeten worden, waarbij compensatie plaats zal moeten vinden in het geval individuen 
of bedrijven onevenredig benadeeld worden of schade lijden.
Naar mijn oordeel is van een onevenredige benadeling in het geval van de zonneweide aan de rand 
van Finsterwolde geen sprake. Een aantal inwoners heeft in beperkte mate zicht op de beoogde 
zonneweide. De afstand tussen de aangrenzende woningen is ruim en tussen de woningen en de 
zonneweide bevinden zich bomen, struiken en bouwwerken van de inwoners zelf. De zonneweide 
wordt daarbij op een fraaie wijze ingepast in het landschap.

Ik heb niet kunnen vaststellen dat er in het dorp Finsterwolde een gebrek aan acceptatie van de 
zonneweide is. Weliswaar zijn er tegenstanders die zich laten horen, maar dat is het geval bij 
nagenoeg elke ruimtelijke ontwikkeling van enige omvang. Mijn indruk is dat de overgrote 
meerderheid van Finsterwolde zich kan vinden in de realisatie van de zonneweide op de 
voorgestelde wijze en locatie. Voor mij persoonlijk geldt dit in ieder geval.
De stellingname van de raad dat sprake is van onvoldoende acceptatie of draagvlak onder de 
inwoners van Finsterwolde en omgeving kan ik dan ook niet plaatsen en is op geen enkele manier 
onderbouwd.

Conclusie
Ik beschouw de realisatie van de zonneweide aan de rand van Finsterwolde als een gewenste 
ontwikkeling. Daarom verzoek ik u én de gemeenteraad van Oldambt om mijn zienswijze te 
betrekken bij de besluitvorming omtrent de aanvraag omgevingsvergunning en alsnog planologische 
medewerking te verlenen aan dit initiatief, dat een aanzienlijke bijdrage levert aan de verduurzaming 
van Finsterwolde en de g(-------- - ''IJ—u*
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